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Protokół Nr XXXVII/ 2021 

z Sesji Rady Powiatu w Kluczborku  

w dniu 23 listopada 2021 r. 

 

 

XXXVII Sesję Rady Powiatu w Kluczborku w trybie hybrydowym otworzył  

o godz. 1400  Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Olech, który przywitał wszystkich 

radnych oraz osoby obecne na sali. 

Przewodniczący stwierdził, że w dniu dzisiejszym  podejmowane uchwały będą prawomocne, 

gdyż obecnych na dzisiejszej sesji jest 18 radnych. 

 

Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił następujący porządek obrad: 

 

Porządek obrad: 

 

1.Sprawy porządkowo-organizacyjne: 

1.1/otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

1.2/zatwierdzenie porządku obrad, 

1.3/zatwierdzenie protokołu z XXXVI Sesji Rady Powiatu w Kluczborku.  

2.Podjęcie uchwał:  

2.1/zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 

2021. 

2.2/w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej, 

2.3/w sprawie ustalenia wynagrodzenia Przewodniczącemu Zarządu Powiatu w Kluczborku, 

2.4/w sprawie ustalenia wysokości diet radnych Rady Powiatu w Kluczborku. 

3. Informacja Zarządu Powiatu o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2020/2021. 

4.Przyjęcie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku za okres  

od 28.09.2021  r. do 26.10.2021 r. 

5.Wolne wnioski. 

6.Zamknięcie obrad. 

 

Kolejno Przewodniczący przeszedł do głosowania nad przyjęciem porządku obrad: 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Mariusz Pieńkowski, Przemysław Panicz, Damian Buła, Maciej Sitek, Ryszard Okaj, Robert 

Wietrzyk, Celina Zając, Piotr Pośpiech, Andrzej Olech, Artur Nowak, Lesław Czernik, 

Marcin Michalski, Jakub Goliński, Andrzej Butra, Jarosław Przybył, Zdzisław Pelc, Wojciech 

Smolnik, Teresa Wróbel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 

Magdalena Durecka 

 

Do punktu 1.3 porządku obrad 

Przewodniczący przedstawił radnym protokół z XXXVI Sesji Rady Powiatu  

w Kluczborku. Radni nie wnieśli uwag i zatwierdzili protokół w głosowaniu.  
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Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Mariusz Pieńkowski, Damian Buła, Jarosław Przybył, Przemysław Panicz, Andrzej Butra, 

Celina Zając, Jakub Goliński, Andrzej Olech, Marcin Michalski, Maciej Sitek, Wojciech 

Smolnik, Robert Wietrzyk, Lesław Czernik, Ryszard Okaj, Zdzisław Pelc, Piotr Pośpiech, 

Artur Nowak, Teresa Wróbel. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 

Magdalena Durecka 

 

Do punktu 2.1 porządku obrad 

Następnie przedstawiony został projekt w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2021.  

Głos zabrał Pan Starosta Mirosław Birecki, który zgłosił autopoprawkę Zarządu Powiatu do 

przedstawionego projektu uchwały. Autopoprawka została już omówiona na wspólnej 

komisji. Chodzi w niej o zwiększenie dochodów bieżących o 18 tys. zł. z racji dotacji od 

Gminy Wołczyn, z przeznaczeniem na remont cząstkowy drogi powiatowej w miejscowości 

Brynica. Dzisiaj została podpisana umowa na remont tej drogi. Następnie autopoprawka 

dotyczy zwiększenie dochodów bieżących w ZSO oraz zmniejszenia wydatków o kwotę 5 tys. 

zł. na wniosek Dyrektora Inkubatora Przedsiębiorczości. Wobec braku zapytań 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad zgłoszoną autopoprawką.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Maciej Sitek, Mariusz Pieńkowski, Robert Wietrzyk, Przemysław Panicz, Andrzej Olech, 

Ryszard Okaj, Jakub Goliński, Marcin Michalski, Wojciech Smolnik, Lesław Czernik, 

Damian Buła, Jarosław Przybył, Andrzej Butra, Zdzisław Pelc, Celina Zając, Artur Nowak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Piotr Pośpiech, Teresa Wróbel 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 

Magdalena Durecka 

 

Następnie, Przewodniczący przeszedł do głosowania przedstawionego projektu uchwały wraz 

ze zgłoszoną autopoprawką: 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Maciej Sitek, Mariusz Pieńkowski, Artur Nowak, Robert Wietrzyk, Damian Buła, Jakub 

Goliński, Andrzej Butra, Przemysław Panicz, Lesław Czernik, Wojciech Smolnik, Andrzej 

Olech, Ryszard Okaj, Jarosław Przybył, Zdzisław Pelc, Marcin Michalski, Celina Zając 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Teresa Wróbel, Piotr Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 

Magdalena Durecka 

 

Radni poprzez głosowanie podjęli Uchwałę Nr XXXVII/236/2021 zmieniającą  uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2021. 
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Do punktu 2.2 porządku obrad 

Kolejno przedstawiony został projekt w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu i poprzez głosowanie podjęli Uchwałę  

Nr XXXVII/237/2021. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jarosław Przybył, Maciej Sitek, Przemysław Panicz, Celina Zając, Ryszard Okaj, Robert 

Wietrzyk, Andrzej Olech, Mariusz Pieńkowski, Jakub Goliński, Marcin Michalski, Lesław 

Czernik, Damian Buła, Andrzej Butra, Zdzisław Pelc, Artur Nowak, Wojciech. Smolnik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Teresa Wróbel, Piotr Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1) 

Magdalena Durecka 

 

Do punktu 2.3 porządku obrad 

Następnie przedstawiony został projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Przewodniczącemu Zarządu Powiatu w Kluczborku. Głos zabrał radny Damian Buła, który 

poprosił, że podać kwotę brutto tego wynagrodzenia oraz od razu diet radnych, które będą 

omawiane w kolejnym punkcie. Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady Pan Andrzej 

Olech, który powiedział, że wynagrodzenie Pana Starosty po przyjęciu uchwały wyniesie 

18 368 zł brutto. Odnośnie diet radnych kwoty zostaną omówione w kolejnym punkcie.  

Po rozpoczęciu głosowania radny Piotr Pośpiech zgłosił, że nie weźmie udziału w tym 

głosowaniu, gdyż kwota z projektu uchwały przekracza grubo kwotę ustaloną jako minimalna 

przez ustawodawcę.   

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Przemysław Panicz, Maciej Sitek, Jarosław Przybył, Wojciech Smolnik, Robert Wietrzyk, 

Damian Buła, Jakub Goliński, Celina Zając, Artur Nowak, Andrzej Butra, Mariusz 

Pieńkowski, Andrzej Olech, Lesław Czernik, Ryszard Okaj, Teresa Wróbel, Marcin 

Michalski, 

Zdzisław Pelc 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Magdalena Durecka, Piotr Pośpiech 

 

 

Radni podjęli uchwałę Nr XXXVII/238/2021 w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Przewodniczącemu Zarządu Powiatu w Kluczborku.  

 

Po zakończeniu głosowania Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy. 

 

Do punktu 2.4 porządku obrad 

Po przerwie kolejny projekt przedstawiony dotyczył ustalenia wysokości diet radnych Rady 

Powiatu w Kluczborku. W nawiązaniu do zapytania radnego Damiana Buły z poprzedniego 

punktu Przewodniczący powiedział, że proponowane diety radnych wynosić będą 

odpowiednio: Przewodniczący Rady Powiatu proponowana kwota 2737,81 zł, 

Wiceprzewodniczący Rady 2190,25 z ł, Przewodniczący Komisji Stałych 2044,23 zł, 
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Wiceprzewodniczący Komisji 1861,71 zł, Sekretarz Komisji Rewizyjnej 1825,21 zł. Pozostali 

radni 1715,69 zł. Następnie głos zabrał radny Ryszard Okaj, który poinformował radnych, że 

prowadził wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Powiatu i zostały zgłoszone 2 wnioski 

przez radnego Piotra Pośpiecha oraz Przewodniczącego Andrzeja Olecha odnośnie wysokości 

diet, które zgłasza również na dzisiejszej Sesji Rady Powiatu. Pierwszy wniosek dotyczy 

obniżenia wysokości potrąceń za nieobecność radnego na posiedzeniach Rady czy Komisjach 

z proponowanych 30% do 20%, oraz by maksymalne zmniejszenie diety związane  

z nieobecnościami radnego nie mogło być większe niż 80% ustalonej wysokości diety. 

Następnie w związku ze zgłoszonym wnioskiem Przewodniczący zarządził głosowanie: 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Ryszard Okaj, Jakub Goliński, Przemysław Panicz, Celina Zając, Piotr Pośpiech, Andrzej 

Olech, Mariusz Pieńkowski, Robert Wietrzyk, Zdzisław Pelc, Jarosław Przybył 

PRZECIW (2) 

Lesław Czernik, Teresa Wróbel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Artur Nowak, Maciej Sitek, Marcin Michalski, Wojciech Smolnik, Damian Buła 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Andrzej Butra, Magdalena Durecka 

 

Kolejno radny Ryszard Okaj zgłosił kolejny wniosek, który również został przyjęty przez 

komisje, dotyczący podniesienia diety dla pozostałych radnych bez funkcji do wysokości 47% 

z kwoty ustalonej jako 85% maksymalnej wartości diety oraz podniesienie diety dla 

Sekretarza Komisji Rewizyjnej z proponowanych 49% do 50%.  Przewodniczący zarządził 

głosowanie nad zgłoszonym wnioskiem: 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Przemysław Panicz, Damian Buła, Lesław Czernik, Ryszard Okaj, Teresa Wróbel, Robert 

Wietrzyk, Jarosław Przybył, Andrzej Olech, Marcin Michalski, Zdzisław Pelc, Mariusz 

Pieńkowski, Celina Zając 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Maciej Sitek, Artur Nowak, Jakub Goliński, Piotr Pośpiech, Wojciech Smolnik 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Andrzej Butra, Magdalena Durecka 

 

Następnie głos zabrał Wicestarosta Pan Lesław Czernik, który zgłosił kolejny wniosek  

o zmianę brzmienia §8 w związku ze stanowiskiem Nadzoru Prawnego Wojewody z 2021 

roku oraz 2015 roku, mówiącego o tym, że uchwała dotycząca ustalenia wysokości diet 

radnych stanowi akt prawa miejscowego, co skutkuje publikacją w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Opolskiego. Wobec tego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

zgłoszonym wnioskiem: 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Maciej Sitek, Artur Nowak, Marcin Michalski, Lesław Czernik, Mariusz Pieńkowski, Robert 

Wietrzyk, Ryszard Okaj, Piotr Pośpiech, Damian Buła, Jakub Goliński, Jarosław Przybył, 

Celina Zając, Teresa Wróbel, Andrzej Olech, Zdzisław Pelc, Przemysław Panicz, 

Wojciech Smolnik 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Andrzej Butra, Magdalena Durecka 

 

Kolejno wobec braku innych wniosków i zapytań Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

przedstawionym projektem uchwały wraz ze zmianami. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Robert Wietrzyk, Ryszard Okaj, Lesław Czernik, Damian Buła, Mariusz Pieńkowski, Andrzej 

Olech, Jarosław Przybył, Marcin Michalski, Celina Zając, Przemysław Panicz, Teresa 

Wróbel, Artur Nowak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Maciej Sitek, Jakub Goliński, Zdzisław Pelc, Piotr Pośpiech, Wojciech Smolnik 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Andrzej Butra, Magdalena Durecka 

 

Radni podjęli Uchwałę Nr XXXVII/239/2021 w sprawie ustalenia wysokości diet radnych 

Rady Powiatu w Kluczborku.  

 

Do punktu 3 porządku obrad 

Kolejno przedstawiona została radnym informacja Zarządu Powiatu o stanie realizacji zadań 

oświatowych w roku szkolnym 2020/2021. Głos zabrał radny Piotr Pośpiech, który odniósł 

się do danych zawartych na stronie 16 przedstawionej informacji.  

Chodzi o deficyt w oświacie. Wykazano, że za 2020 rok różnica między dochodami,  

a wydatkami jeśli chodzi o zadania oświatowe, czyli wielkość dofinansowania tych zadań 

wyniosła 3 272 167 zł. Przy opracowywaniu budżetu na rok 2021 , na jednej z komisji była 

mowa, że planowany deficyt w tym względzie na rok 2021 przekracza 5 mln zł. Jest już 

koniec listopada 2021 r. więc można już powiedzieć jak ułożyła się wielkość tego niedoboru. 

Pan Wicestarosta odpowiedział, że jest dopiero listopad i według wszystkich znaków będzie 

to kwota większa niż zakładana. Głos zabrała Pani Anna Szczygieł, Zastępca Skarbnika, która 

powiedziała, że niedawno robiona była analiza i wyszło ok. 5,5 mln zł. Ta kwota może się 

jeszcze zmienić, wynika ona z pandemii i do końca roku Powiat może mieć jeszcze 

wypracowane dochody.  

 

Wobec braku innych zapytań Przewodniczący zarządził głosowanie: 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maciej Sitek, Przemysław Panicz, Robert Wietrzyk, Ryszard Okaj, Celina Zając, Jarosław 

Przybył, Wojciech Smolnik, Zdzisław Pelc, Andrzej Olech, Jakub Goliński, Artur Nowak, 

Mariusz Pieńkowski, Lesław Czernik, Teresa Wróbel. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Damian Buła, Piotr Pośpiech, Marcin Michalski 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Andrzej Butra, Magdalena Durecka 
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Do punktu 4 porządku obrad  

Kolejno przedstawione zostało sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku 

za okres od 28.09.2021 r. do 26.10.2021 r.  Radni nie zgłosili zapytań do sprawozdania. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Maciej Sitek, Przemysław Panicz, Mariusz Pieńkowski, Jarosław Przybył, Ryszard Okaj, 

Robert Wietrzyk, Andrzej Olech, Wojciech Smolnik, Zdzisław Pelc, Lesław Czernik, Artur 

Nowak. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Jakub Goliński, Piotr Pośpiech, Damian Buła, Celina Zając, Marcin Michalski, Teresa Wróbel 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (2) 

Andrzej Butra, Magdalena Durecka. 

 

Do punktu 5 porządku obrad  

W wolnych wnioskach głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Maciej Sitek, który 

poinformował radnych o dwóch pismach, które wpłynęły do Biura Rady i Zarządu Powiatu  

w Kluczborku. Pierwsze pismo dotyczy Uchwały Sejmiku Województwa Opolskiego z dnia 

26 października 2021 r. w sprawie przyjęcia „Apelu w sprawie opracowania i wdrożenia 

tarczy antykryzysowej dla systemu ochrony zdrowia w Polsce”. Kolejne pismo dotyczy 

analizy oświadczeń majątkowych radnych Rady Powiatu w Kluczborku za rok ubiegły.  

Są pewne drobne uchybienia, radni proszenie są o zapoznanie się z pismem z Urzędu 

Skarbowego w Biurze Rady. Kolejno głos zabrał radny Ryszard Okaj, który zwrócił się  

z prośbą o wsparcie zbiórki, która w najbliższy poniedziałek zostanie przeprowadzona  

w Starostwie Powiatowym dla chorego chłopca Antosia z Wołczyna. Puszka znajduje się  

w sekretariacie Starostwa, można dobrowolnie wpłacić datki. Następnie głos zabrał radny 

Zdzisław Pelc, który odniósł się do dyskusji o wynagrodzeniu Przewodniczącego Zarządu. 

Radny powiedział, że te wynagrodzenia od dawna były niedoszacowane. Nie tylko w tej 

kadencji, ale również w poprzednich. Parę lat temu rząd diametralnie obniżył wysokość tych 

wynagrodzeń. Radny Zdzisław Pelc powiedział, że to wynagrodzenie nie jest wygórowane,  

a patrząc na sytuację w województwie mogłoby być nawet i wyższe. Obniżenie tych 

wynagrodzeń parę lat temu było niesłuszne. Kolejno głos zabrał radny Piotr Pośpiech, który 

powiedział, że praca w samorządzie to dla niego całe życie od 23 lat, nie tylko praca. Radny 

powiedział, że zna wszystkie niuanse pracy w samorządzie i zacytował radnego Zdzisława 

Pelca z początku kadencji, gdy powiedział” jak się nie ma na masło, to się smaruje 

margaryną”. To było wtedy wypowiedziane w kontekście kondycji budżetu. Następnie radny 

Piotr Pośpiech powiedział, że wynagrodzenia rzeczywiście były niedoszacowane. Rząd 

najpierw je obniżył, a teraz wpędził samorządowców w rodzaj potrzasku, bo określił 

minimalne wynagrodzenie jakie może być, czyli ok. 16 tys. zł dla szefów jednostek 

samorządu terytorialnego. Gdyby ta uchwała była w granicach ustalonego minimum byłaby 

mniejsza dyskusja. Radny powiedział, że w jego ocenie wywindowanie wynagrodzenia na 

poziom 18 368 zł. jest niezasadne. Jest to o 2 430, 88 gr więcej niż kwota minimalna. Radny 

Piotr Pośpiech powiedział, że nie uważa za zasadne, by do końca tej kadencji wraz  

z trzynastkami, Pan Starosta zainkasował kwotę ok. 567 000 zł w warunkach kiedy mamy 

ciągle jeszcze program naprawczy, kiedy jest deficyt w oświacie, kiedy są braki w szpitalu. 

Radny Piotr Pośpiech powiedział, że Starosta odpowiada za zlikwidowanie ponad 100 miejsc 

pracy w tym powiecie. Następnie głos zabrał radny Damian Buła, który podziękował rządowi 

Prawa i Sprawiedliwości za uratowanie Powiatu Kluczborskiego pożyczką rządową. Dzięki 

temu finanse Powiatu są na dobrym poziomie i pierwszy raz pozytywną opinię RIO. 

Następnie radny Damian Buła zapytał, czy za nieświadczenie pracy podczas dzisiejszej Sesji 
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zostanie potrącone wynagrodzenie dla Pana radnego Piotra Pośpiecha. Następnie głos zabrał 

Pan Starosta, który powiedział, że w trzecim kwartale 2018 roku wynik budżetu Powiatu 

wynosił 11 692 660 na minusie. W trzecim kwartale 2021 r. wynik Powiatu to na plusie 

5 462 296 zł. Pan Starosta powiedział, że w ciągu 3 lat finanse powiatu zostały uratowane. 

Kolejno Pan Starosta poinformował radnych o sprawach bieżących. Podpisana została już 

umowa na remont ul. Drzymały w Kluczborku, na kwotę 1,72 mln zł, kolejno na remont drogi 

powiatowej w Brynicy na kwotę 170 tys. zł. Rozstrzygnięty został przetarg na budowę 

chodnika i przejścia dla pieszych przy ul. Jagiellońskiej w Kluczborku. Na ukończeniu jest 

również budowa strzelnicy w ZSO w Kluczborku. Przewodniczący Rady powiedział, że 

znajdujemy się w punkcie wolne wnioski i należy trzymać się tematu w swoich 

wypowiedziach. Następnie głos zabrał radny Piotr Pośpiech, który zwrócił się do Pana 

Starosty, aby w swoich wypowiedziach nie podawał danych wybiórczo. W tym samym 

wspomnianym 2018 r. na jego koniec, Pan Starosta podpisał sprawozdanie Rb NDS  

z wynikiem 1,6 mln zł na plusie. W tym samym 2018 roku wydatki inwestycyjne wyniosły  

12 mln zł. Kolejno głos zabrał Pan Starosta, który powiedział, że to samo tyczy się radnego 

Piotra Pośpiecha i wspominanych już kiedyś leasingów, które według sugestii RIO były 

długiem a według radnego Piotra Pośpiecha nie były, a później po zmianie przepisów 

wskoczyły do zadłużenia. Przewodniczący Rady powiedział, że fakty wszystkim są znane, 

jeśli ktoś chce sobie coś przypomnieć może zajrzeć do historii. Kolejno głos zabrał jeszcze 

radny Damian Buła, który zwrócił się w pytaniem do Zarządu Powiatu. Chodzi o chodnik na 

moście między Kochłowicami a Biskupicami, osoby niepełnosprawne, które poruszają się na 

wózkach mają trudności z przejazdem po chodniku przez ten most. Jest ta pewna nierówność, 

jest również dość wysoko podniesiony. Czy jest możliwość, aby to naprawić? Pan Starosta 

powiedział, że przeanalizuje sytuację.  

  

Do punktu 6 porządku obrad  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował wszystkim 

za udział w obradach i o godz. 15:00 zamknął XXXVII Sesję Rady Powiatu w Kluczborku.  

Na tym protokół zakończono. 

 

 

                                                                  

 

                                                               Przewodniczący Rady Powiatu 

                                                        w Kluczborku  

                                                         Andrzej Olech 

 

 

 

 Protokołowała: 

Małgorzata Gulanowska 


